
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 16. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 1
Forslag til finanslov for finansåret 2014.
Af finansministeren (Bjarne Corydon)

Spørgsmål 6
Vil ministeren i forlængelse af svar på FIU alm. del - spm. 282 af 2. maj 2013
(2012-13) oplyse, hvor meget større det offentlige forbrug på finansloven for
2014 ville have været i 2014, hvis ikke vækstplanen var blevet gennemført –
samt hvor mange flere stillinger i den borgernære velfærd (forstået som bør-
nepasning, ældrepleje, undervisning, og sundhedssektor) dette højere forbrug
ville give mulighed for under antagelse af varekøbskvote på 32 pct. i 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. december 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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